## 指示卡



1.安装原厂或STARTRC保护圈;



2.将浮力防撞圈,从后向前安装 在无人机两侧;



3.如图所示,无人机凸起处需卡 4.安装后,将浮力圈向内挤压, 在浮力圈内;



使其卡扣最终对位;

## 注意事项

- 1.使用浮力防撞圈必须先安装原厂桨叶防撞圈或STARTRC防撞 圈,否则有松脱风险;
- 2.安装浮力防撞圈后需仔细检查卡位是否安装到位;
- 3.不按操作说明使用造成的一切后果本司概不负责。

## **Instruction Card**



1. Install the original or STARTRC propeller guard bumper;



2. Install the floating propeller guard bumper on both sides of the drone, moving from back to front;



 $3.\, As \ shown \ in \ the \ image, the$ drone's protruding parts need to be clipped inside the floating propeller guard bumper;



After installation, gently squeeze the floating propeller guard bumper inward to align the clips properly.

## Notes

- The floating propeller guard bumper must be used only after installing the original or STARTRC propeller guard bumper, otherwise there is a risk of detachment;
- 2. After installing the floating propeller guard bumper, carefully check that all clips are securely in place;
- Our company is not responsible for any consequences resulting from improper use that does not follow the operating instructions.